
Saksprotokoll i Fylkesutvalet - 29.05.2019  
 
Pål Kårbø (Krf) sette på vegner av Krf, Sp, H, Frp fram slikt forslag: 
 
Alternativ. 
 

1. «Fylkestinget vedtek å gjeninnføre passasjerbetaling på fylkesvegferjene i kombinasjon med 
Autopass-systemet.  
 

2. Passasjerbetaling skal hovudsakleg gjennomførast gjennom Skyss-app, Vipps e.likn 
 

3. For å samordna takstregulativet i flest mogeleg fylker, så bør denne saka takast opp på neste møte 
i Vestlandsrådet 20.juni, jfr diskusjonen som også pågår i Møre og Romsdal.» 
 

Røysting 
 
Innstillinga fekk 7 røyster (1 Krf, SV, A) og fall. 
Kårbø sitt forslag fekk 8 røyster (1Krf, H, Frp, Sp, V) og vart vedteke som innstilling til fylkestinget. 
 
Innstilling til fylkestinget 
 
1. Fylkestinget vedtek å gjeninnføre passasjerbetaling på fylkesvegferjene i kombinasjon med Autopass-

systemet.  
 

2. Passasjerbetaling skal hovudsakleg gjennomførast gjennom Skyss-app, Vipps e.likn 
 

3. For å samordna takstregulativet i flest mogeleg fylker, så bør denne saka takast opp på neste møte i 
Vestlandsrådet 20.juni, jfr diskusjonen som også pågår i Møre og Romsdal. 

 


